摊位活动须知
Notice for booth exhibitors
 
1. 各摊位必须按工作人员要求进行相关的活动
Please organize relevant activities according to the request of the organizers.
 
2. 各摊位按已分配的用电量进行使用,如因超额用电造成安全事故的，由该摊位负责。
Booth must not exceed the allocated electricity consumption. The offender will be fully responsible for accidents caused by excessive electricity use.

3. 如有用水需求的摊位请自行准备食用水,场地不提供用水服务。
There will be no water supplied by the event. Please arrange your own drinking water consumption.
 
4. 提供餐饮服务的摊位请务必注意场地卫生,如有污垢须按广州塔相关规定处理。
For F&B booth, please pay attention to hygiene and safety. All cleanliness issues including clean up will be handled in accordance with the relevant regulations of Guangzhou Tower.

5. 提供餐饮服务的摊位产生的餐饮废水、废油须自行处理并带离活动现场，禁止随意倾倒或倾倒在洗手间内。
[bookmark: _GoBack]For water waste including waste oil, it is forbidden to be disposed of in the toilet. Booth exhibitors should carry away the waste and dispose of it appropriately, out of the event venue.

6. 活动期间请保持摊位的整洁,避免把现场桌布弄脏! 每个摊位配有2张桌椅2张椅子，请勿随意移动和损坏桌椅。
Please maintain booth cleanliness, and prevent the soiling of the tablecloth. Each booth will be allocated with 2 tables and 2 chairs. Please do not remove or damage the chairs and tables.

7.  严禁乱接、乱拉电线和擅自加装电气设备（含照明灯、广告灯饰）。
It is strictly forbidden to connect or install electrical equipment without authorization (including lighting and advertisement lightbox etc.).

8. 活动结束后，各摊位请将自己区域内的包装箱、杂物、纸屑和多余的参展样品清理并带离展位，认真做好清场工作。
After the event ends, all booths should clear and clean up the booth, including clearing of boxes, sundries, paper scraps, and unwanted exhibit items.

如有突发情况请与工作人员联系.
For any emergency, please contact EVA at below number
EVA : 13318876885

